Islands District Council

Agenda for the

Environmental Improvement and Food Hygiene Committee Meeting
離島區議會

環境改善及食物生委員會會議議程
Date


 :
29 January 2007 (Monday)
日期

 :
2007年1月29日

Time

 :
2:30 p.m.

時間

 :
下午2時30分

Venue

 :
Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong
地點

 :
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I
Confirmation of minutes of previous meeting held on 27.11.2006

通過2006月11月27日的會議記錄

II
Question on the Environmental Impact Assessment Report of China Light and Power Co. Ltd. on the proposed liquefied natural gas station at Tai A Chau

(Paper EI&FHC 4/2007)


有關中華電力有限公司擬在大鴉洲興建液化天然氣接收站而提交的環境影響評估報告的提問

(文件EI&FHC 4/2007號)

III
Erosion control planting near Lo Fu Tau, Lantau Island

(Paper EI&FHC 1/2007)


大嶼山鄰近老虎頭的防止土壤流失種植工程

(文件EI&FHC 1/2007號)

IV
2007 Anti-rodent Campaign (Promotion Phase) of the Food and Environmental Hygiene Department in Islands District

(Paper EI&FHC 2/2007)


食物環境衞生署2007年離島區推廣期滅鼠運動

(文件EI&FHC 2/2007號)

V
2007 Anti-mosquito Campaign (Phase I) of the Food and Environmental Hygiene Department


(Paper EI&FHC 7/2007


食物環境生署2007年離島區滅蚊運動(第一期)


(文件 EI&FHC 7/2007號)

VI
Progress report on Approved DC Funded Environmental Improvement Projects for 2005/06 and 2006/07


(Paper EI&FHC 5/2007)


2005/06及2006/07年度獲通過由區議會撥款施行的環境改善工程進度報告


(文件EI&FHC 5/2007號)

VII
Meeting schedule for Environmental Improvement and Food Hygiene Committee in 2007


(Paper EI&FHC 6/2007)


2007年度環境改善及食物衞生委員會會議日期


(文件EI&FHC 6/2007號)

VIII
Date of Next Meeting

下次會議日期
